

LIFTING ROLLER TABLES



LIFTING ROLLER TABLES

AHCON's roller tables are available in versions with different types of lifts. Including the smart Vario lift, which is the logical ergonomic link between the tyre changer and the inflation station. Vario lift is designed in 2 versions – one model which perfectly fits tyre changers with center clamping and one model which is specifically designed for Butler and similar tyre changers.

On the whole, all AHCON roller tables are supplied with steel rollers of the highest quality. The roller surface is made of soft plastic and is fitted with smooth-running steel ball bearings to withstand maximum weight load.

ROLLENTISCHE MIT HEBER

AHCON-Rollentische sind in Varianten mit verschiedenen Formen für Heber erhältlich. Darunter das intelligente Vario Hubtisch, das ein logisches und ergonomisches Bindeglied zwischen Reifenmontiermaschine und Pumpenportal ist. Das Vario Hubtisch wurde in 2 Varianten entwickelt: ein Modell, das perfekt zur Reifenmontiermaschine mit zentraler Aufspannung passt, und eine Variante, die speziell für „Butler“- und ähnliche Reifenmontiermaschinen ausgelegt ist. Insgesamt gilt, dass alle AHCON-Rollentische mit Stahlrollen höchster Qualität versehen sind. Die Oberfläche der Rollen ist aus weichem Plastik und mit leichtlaufenden Stahlkugellagern montiert, um einer maximalen Gewichtsbelastung widerstehen zu können.

RULLEBORDE MED LIFT

AHCON rulleborde findes i varianter med forskellige former for lifte. Herunder den smarte Variolift, som er det logiske og ergonomiske bindeled imellem dækskiftmaskine og pumpeportal. Variolift er udviklet i 2 varianter – en model, som passer perfekt til dækskiftmaskiner med centeropspænding og en variant, som er specialdesignet til Butler og lignende dækskiftmaskiner.

Samlet gælder det, at alle AHCON rulleborde er monteret med stålroller af højeste kvalitet. Rullernes overflade er af blød plast og monteret med letløbende stål kuglelejer for at kunne modstå maximal vægtbelastning.

VARIO LIFT VL 700

Roller table with a lift specially designed for "Butler" tyre changers or similar types of tyre changers.

The lift has a modified angle of 25° that fits the angle of the tyre changer and lifts the wheel up to horizontal position.

COLOURS



7016

VARIO HUBTISCH VL 700

Speziell entwickelter Rollentisch mit einem Lift, der speziell für „Butler“- oder entsprechende Montiergeräte ausgelegt ist.

Der Lift ist an den 25°-Winkel des Montiergerätes angepasst und kann das Rad in eine waagerechte Position heben.

VEHICLE



CAR VAN 4X4

VARIOLIFT VL 700

Rullebord med en lift, som er specialdesignet til "Butler" dækskiftmaskiner eller tilsvarende dækskiftmaskiner.

Liften er tilpasset dækskiftmaskinens 25° vinkel, og kan løfte hjulet op til vandret position.

LIFTING HEIGHT



310 MM/12.2 INCH



MODEL	ITEM NO.	DIMENSIONS (H) X (W) X (L)
VL 700	900 99 021NX	700 MM (H) X 700 MM (W) X 1.600 MM (L) / 27.5" (H) X 27.5" (W) X 63" (L)

VARIO LIFT VL 900

For secure lifting and moving of the wheel from tyre changer to inflation station.

Suitable for several tyre changers with „Center-Clamping“.

COLOURS



7016

VARIO HUBTISCH VL 900

Für den sicheren Hub und zur Weiterführung des Rades vom Montiergerät zur Befüllstation.

Für viele Montiergeräte mit Zentraler Spannvorrichtung geeignet.

VEHICLE



CAR VAN 4X4

VARIOLIFT VL 900

Til sikkert løft og fremføring af hjul fra dækskiftmaskine til pumpeportal.

Velegnet til mange typer af dækskiftmaskiner med centeropspænding.

LIFTING HEIGHT



480 MM/18.9"



MODEL	ITEM NO.	DIMENSIONS (H) X (W) X (L)
VL 900	900 99 025NX	700 MM (H) X 700 MM (W) X 1.600 MM (L) / 27.5" (H) X 27.5" (W) X 63" (L)



WHEEL LIFT FLIP LIFT

The Flip lift is a semiautomatic wheel lift. Place the wheel on the front and operate with the handswitch. The lift has a dual function. Fits all AHCON roller tables.

COLOURS



7016

RADHEBER FLIP LIFT

Der Flip Lift ist ein semiautomatischer Radheber. Das Rad wird vorn platziert und der Lift wird per handswitch bedient. Der lift hat zweiege Funktion. Passend für alle AHCON Rollentische.

VEHICLE



CAR VAN 4X4

HJULLØFTER FLIP LIFT

Flip lift er en semiautomatisk hjulløfter. Hjulet placeres foran, og liften betjenes med håndswitch. Liften har tovejs-funktion. Passer til alle AHCON rulleborde.

MAX LOAD



65 KG/143 LBS

MODEL	ITEM NO.	DIMENSIONS (H) X (W) X (L)
FLIP LIFT	900 99 008NX	750 MM (L) X 600 MM (W) / 29.5" (L) X 23.6" (W)



WHEEL LIFT SWING LIFT

Swing Lift is installed behind the balancing machine for fast and ergonomic further handling of the wheel. The lift has auto start. Can only be used together with WCL 700 and Roll-out ramp respectively.

COLOURS



7016

RADHEBER SWING LIFT

Der Swing Lift wird für eine schnelle und ergonomische Weiterbearbeitung des Rades hinter der Auswuchtmaschine montiert. Der Lift ist mit einem Autostart versehen. Lässt sich nur zusammen mit WCL 700 beziehungsweise Ausrollrampe verwenden.

VEHICLE



CAR VAN 4X4

HJULLØFTER SWING LIFT

Swing Lift monteres bag balancemaskine for hurtigt og ergonomisk viderehåndtering af hjulet. Liften er med autostart. Kan kun bruges sammen med henholdsvis WCL 700 og udrulningsrampe.

MAX LOAD



65 KG/143 LBS

MODEL	ITEM NO.	DIMENSIONS (H) X (W) X (L)
SWING LIFT	620 61 345NX	700 MM (H) X 660 MM (W) X 2.300 MM (L) / 27.5" (H) X 26" (W) X 90.5" (L)